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Vraag: Wordt rekening gehouden met communicatie om inwoners te wijzen op de tijdelijke 
sluiting van de Schilp en hen te wijzen op eventuele alternatieven in de regio?  
  
Antwoord: De afdeling Communicatie is geïnformeerd over het project. Zodra het plan verder is 
uitgewerkt en de planning specifieker is, zullen er alternatieven worden gezocht om de 
activiteiten elders voort te kunnen zetten. Over de exacte periode van sluiting en de 
beschikbaarheid van alternatieven zal tijdig worden gecommuniceerd richting inwoners en 
gebruikers. 
  
Vraag: De subsidie vereist dat de verduurzaming binnen 36 maanden na toekenning wordt 
voltooid. De toekenning was in februari dit jaar. Waarom duurde het bijna een jaar voor dit 
raadsvoorstel? Van deze 36 maanden is bijna nog 24 maanden over. Aangegeven wordt dat de 
termijn ‘uitdagend’ is, maar binnen de huidige planning wel haalbaar is. Wat is deze planning en 
hoe krap zal deze planning uitpakken? Zijn onvoorziene omstandigheden/vertragingen hierin 
meegenomen/wordt hier rekening mee gehouden? Zo ja, op welke manier?  
  
Antwoord: De voorbereiding is al gestart, met als eerste stap het uitvoeren van een Quickscan 
Flora & Fauna. Hieruit bleek dat aanvullend onderzoek nodig is, dat tijdsgebonden is. Daarnaast 
is overleg opgestart met exploitant Optisport om de impact van de werkzaamheden af te 
stemmen. Het aanvullende onderzoek Flora & Fauna kan op z’n vroegst in oktober 2025 worden 
afgerond. Optisport geeft de voorkeur aan uitvoering van werkzaamheden tijdens de 
zomervakantie, zodat bezoekers, leerlingen en verenigingen het minste overlast ervaren. De 
zomer van 2026 is dan de meest logische periode. Indien mogelijk zullen werkzaamheden 
eerder starten, afhankelijk van de uitkomsten van de onderzoeken. Als het niet lukt om de 
werkzaamheden voor 5 februari 2027 af te ronden, kan een jaar uitstel worden aangevraagd. 
  
Vraag: Is het zichtbaar beginnen met de verduurzaming/renovatie ook voldoende om aan de 
termijn te voldoen, of moet deze echt zijn afgerond?  
  
Antwoord: De maatregelen welke binnen de subsidie vallen moeten zijn afgerond. Mocht dit niet 
haalbaar blijken is het mogelijk om een jaar uitstel aan te vragen. 
  
Vraag: Waarom is een aanvullend flora & fauna onderzoek nodig voor een pand wat al bestaat en 
in omvang niet zal uitbreiden? 
  
Antwoord: Het is wettelijk verboden om beschermde flora en fauna, zoals vogels, planten of 
andere dieren, te verstoren of te vernietigen. Dit valt onder de Wet natuurbescherming. Bij sloop 
of grootschalige verbouwingen van een bestaand gebouw is een ecologisch onderzoek, ook wel 
flora- en faunacheck, verplicht om deze bescherming te waarborgen. 
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